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Zwracam się z wnioskiem o informację, czy były prowadzone rozmowy z gminą 
Wierzchosławice dotyczące możliwości utworzenia bądź przedłużenia miejskiej linii 
autobusowej do Wierzchosławic. 
Po otwarciu mostu na Dunajcu w Ostrowie utworzenie nowego połączenia 
autobusowego wydaje się zasadne. W niedawnym programie ,,Cafe Tarnów” wójt 
gminy Wierzchosławice Andrzej Mróz nie wykluczał chęci rozmów na ten temat przy 
założeniu optymalnych kosztów realizacji tego typu połączeń. Jeśli oferta miejskiego 
przewoźnika zostanie skalkulowana na podstawie realnych kosztów ponoszonych 
przez spółkę związanych z realizacją połączenia wydaje się wówczas, że nasz sąsiedni 
samorząd z chęcią zaakceptuje tego typu ofertę.  
Wnioskuję również o rozmowy z wójtem gminy Skrzyszów Marcinem Kiwiorem i 
zastosowanie analogicznego mechanizmu wyliczania stawki. 
Okoliczne gminy nie będą współpracować z miastem w zakresie wspólnej 
komunikacji, jeśli do ceny będziemy doliczać koszty związane z pensją zarządu, 
nagrodami, podwyżkami płac etc. Samorządy nie są udziałowcami spółki i powinny 
płacić za samą usługę, a nie za koszty funkcjonowania spółki.   
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                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 
               /-/ Angelika Świtalska 
 
 
                                                                                                      
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 


